



## 扶輪基金會主委文告

你好，各位扶輪社友！

我們剛在台灣辦理完有史以來第一個扶輪基金會的募款活動——成果十分豐碩。

今年 8 月，台灣阿奇·柯藍夫 (AKS) 會員聯誼會舉辦了這項活動。我們聆聽 3190 地區印度班加羅爾果園 (Bangalore Orchards) 扶輪社的拉維可什·達克珠 Ravishankar Dakoju 激勵人心的演說。他分享他為何奉獻時間和金錢——以及他為何同意捐贈器官的原因。他的慷慨大方為人津津樂道，他想要盡可能幫助這個世界。他的演講感動每一個參加活動的人。

我們很開心且榮幸宣布這場募款活動的最後募款總額是 550 萬美元。我們有 11 位新的阿奇·柯藍夫會會員獲得保管委員會主委圈（50 萬美元至 \$999,999 美元），14 位獲得保管委員圈（25 萬美元至 \$499,999 美元）。謝謝台灣各位慷慨解囊的捐助者。

在像這樣的盛大活動中，我都會想起扶輪如何給我們可以大家一起完成的好事。我們的服務讓我們接觸到來自世界各地的許多有趣的人。我們碰面時，我們會聽到各式各樣的計畫，一向十分激勵人心。我們從未停止跟彼此學習。

這對我們子女來說是個很寶貴的一課。我們跟他們分享聯誼以及與其他人建立新的連結的重要性。我們也向他們展現人生真正重要的事：建立人際關係、改善有需求者的生活，盡我們所能協助他人。扶輪是一個家庭所能獲得的最好教育。

很开心扶輪社長梅隆尼把擴展扶輪家庭當成優先任務。我們必須帶我們家庭成員參加扶輪活動，盡我們所能鼓勵他們成為這個美好組織的一部份。透過扶輪基金會，我們可以讓這些家庭的連結成為我們傳承的一部份。對扶輪來說，我們無論有多年長或多年輕都不是問題。

因此對扶輪「給個五」，找到方法把你的家人帶來扶輪。這是你可以跟你愛的人分享的最棒的禮物。

黃其光

基金會保管委員會主委



*A message from*  
**Foundation Trustee Chair**  
**Gary C.K. Huang**

Ni hao, Rotarians!

We just had our first-ever fundraiser in Taiwan for The Rotary Foundation — and it was a great success.

The Taiwan AKS Members Association organized the event in August in Taipei. We were treated to an inspirational speech by Ravishankar Dakoju of the Rotary Club of Bangalore Orchards, India, in District 3190. He shared why he contributes his time and money — and why he's an organ donor. His generosity is legendary, and he wants to help the world in any way he can. His speech touched everyone who attended the event.

We are pleased and honored to announce that the final total for the fundraiser was \$5.5 million. We have 11 new Arch Klumph Society members contributing at the Chair's Circle level (\$500,000 to \$999,999) and 14 at the Trustees Circle level (\$250,000 to \$499,999). Thank you to our generous donors in Taiwan!

At great events like this one, I am reminded how Rotary gives us something good that we can all do together. Our service puts us in touch with so many interesting people from all over the world. When we meet, we hear about projects of all kinds, and it is always inspirational. And we never stop learning from one another.

This provides such a wonderful lesson to our children. We share with them the importance of fellowship and forming new bonds with other people. We also show them what is really important in life: making connections, improving life for those in need, and doing all we can for others. Rotary is the best education a family can have.

I am excited that Rotary President Mark Daniel Maloney has made expanding the family of Rotary a priority. We must bring our family members to Rotary events and do all we can to encourage them to be part of this wonderful organization. And through The Rotary Foundation, we can make these family connections part of our legacy. You are never too young or too old for Rotary.

So give your high-five to Rotary and find ways to bring your family into Rotary. It's the most wonderful gift you can share with the people you love.

A handwritten signature in black ink, consisting of stylized Chinese characters. The characters appear to be '黃其光' (Huang Qiguang), which is the Chinese name of Gary C.K. Huang.

**Gary C.K. Huang**

FOUNDATION TRUSTEE CHAIR